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Bestyrelsesmøde den 11. oktober 2017 

   

Deltagere: Lise-Lotte Olsen (LO) 

Inger Larsen (IL) 

Henrik Hjorth Hansen (HHH) 

 

 

Formand 

Fraværende: Anette Nielsen (AN) 

Kenneth Lytzen (KL) 

Kasserer 

 

Kommentarer til NCC's brev, samt hvad skal vi skrive 

Svaret til NCC bliver ”tak for svaret” det tager vi til 

efterretning 

Konklusion på NCC's henvendelse - Skal vi bede om et 

syn/skøn af arbejdet. 

Det skal være op til Abildsminde og bistå dem under 

syn/skøn. Dog ikke betalingen af syn/skøn 

Information til Abildsminde og vores egen 

grundejerforening 

Vi skal have skrevet til Abildsminde, med ovenstående svar. 

 

Der skal laves en skrivelse til medlemmerne. Emnerne: 

 Forløbet, fra at generelforsamlingen har besluttet at vi 

skulle gøre det til i dag. 

 Vi har ikke været med i informationsflowet 

 Lapningen er besluttet af Abildsminde uden vores 

involvering 

 

 

 


